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OBEC BREZOVIČKA, Brezovička 8, 082 74 
 

Zápisnica  
z 7. rokovania Obecného zastupiteľstva  Obce Brezovička,   

konaného dňa 13.3.2024 o 19:00 v kancelárii OcÚ    

 

Prítomní:  Bc. Peter Tomčufčík, starosta obce 

Poslanci : Michal Šefčík, Ľubomír Černický,  Adriana Michaleková, Ing. Ján 

Polomský  

Neprítomný:  Lukáš Bujňák 

Ďalší prítomní: Ing. Vladimír Matfiak – kontrolór obce, Slavka Tkáčová – zam. obce 

    

Program: 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice, kontrola plnenia uznesení 

2. Plnenie rozpočtu, úprava rozpočtu 

3. Správa o kontrolnej činnosti 

4. Žiadosť o finančný príspevok 

5. Príprava verejného obstarávania na energie 

6. Informácia o vyseparovaných zložkách komunálneho odpadu za rok 2023 

7. Rôzne, diskusia 

8. Uznesenia, záver 

 

K bodu  1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice, kontrola plnenia uznesení 

 

 Starosta privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní 4 z piatich poslancov  

a rokovanie je uznášaniaschopné. Ďalej prečítal návrh programu. 

Určil za zapisovateľku Slavku Tkáčová a overovateľov zápisnice Michala Šefčíka a Ing. Jána 

Polomského.  

Z predchádzajúceho zasadnutia vyplynula úloha pre starostu – nájsť projektanta na úpravu 

kancelárie - starostovi sa ešte nepodarilo úlohu splniť.  

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ berie na vedomie správu o plnení uznesení a schvaľuje 

program rokovania bez zmeny, zapisovateľku Slavku Tkáčovú a overovateľov zápisnice Michala 

Šefčíka a Ing. Jána Polomského. 

 

Hlasovanie:   za:    4 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

K bodu  2.  Plnenie rozpočtu, úprava rozpočtu 

 

 Starosta predložil poslancom aktuálne plnenie rozpočtu. Príjmová časť bola čerpaná na 20,99 

% a výdavková časť bola čerpaná na 22,86%. Pracovníčka poslancom predložila návrh úpravy 

rozpočtu č. 1/2024. Príjem aj výdaj sú navýšené o 1 260,60 €. Ide hlavne o zapojenie účelovo 

určených finančných prostriedkov a presuny medzi podpoložkami rozpočtu. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo doterajšie plnenie rozpočtu, rozpočtové opatrenie 

č. 1/2024 a schvaľuje úpravu rozpočtu č. 1/2024. 

 

Hlasovanie:   za:    4 
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   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

K bodu  3.  Správa o kontrolnej činnosti 

 

Starosta prenechal slovo p. Matfiakovi. Hlavný kontrolór preveril zverejnenie súpisu 

predaného majetku – žiaden majetok sa nepredal, LV – nedošlo k zmenám, zostatky na BÚ - 

dostatočné, sumár majetku, čerpanie výdavkov a podané sťažnosti – neboli oficiálne podané žiadne 

sťažnosti. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo a berie na vedomie Správu o činnosti hlavného 

kontrolóra. 

 

Hlasovanie:   za:    4 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

K bodu  4.  Žiadosť o finančný príspevok 

 

 Starosta informoval poslancov o prijatej žiadosti z ADCHE Lipany. V sociálnom zariadení je 

umiestnený náš občan. Starosta aj kontrolór oboznámili poslancov so zákonom, ktorý stanovuje 

obciam povinnosť uzavrieť s poskytovateľom služby zmluvu a poskytnúť finančný príspevok podľa 

dohodnutej ceny. Starosta informoval poslancov , že posledná dohoda bola uzatvorená v roku 2022 na 

sumu 10€ / 1 mes.. V roku 2023 k dohode nedošlo. Poslanci navrhli uhradiť spätne finančný príspevok 

za rok 2023 v schválenej výške z roku 2022, t.j. 120,-€ a predložiť ADCHE Lipany dohodu na rok 

2024 vo výške 15,-€ / 1 mes. 

  

Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo žiadosť o poskytnutie fin. príspevku na prevádzku 

poskytovanej soc. služby, schvaľuje poskytnutie finančného príspevku vo výške 120,- € za rok 2023 

a poveruje starostu podpísať zmluvu na poskytnutie finančného príspevku vo výške 15,-€ / 1 mes. na 

rok 2024. 

 

Hlasovanie:   za:    4 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

 

K bodu  5.  Príprava verejného obstarávania na energie 

 

 Starosta informoval poslancov, že tohto roku nám končí viazanosť na dodávku energií s VSE. 

Vypovedal zmluvu. Informoval ich, že momentálne sa ceny na trhu pohybujú nižšie a obec by mohla 

značne ušetriť. Predložil poslancom spotrebu energií podľa odberných miest za roky 2022 a 2023. 

Skonštatoval, že obec znižuje spotrebu, ale pri aktuálnych cenách sú náklady vyššie. Na verejné 

obstarávanie poveril kompetentnú osobu, ktorá zodpovedá za správny priebeh VO. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo  a berie na vedomie informáciu o príprave 

verejného obstarávania na elektrickú energiu  

 

Hlasovanie:   za:    4 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  
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K bodu  6.  Informácia o vyseparovaných zložkách komunálneho odpadu za rok 2023 

 

Starosta predložil poslancom Výpočet úrovne vytriedenia komunálnych odpadov na roky 2023 

a 2024. Tento výpočet je dôležitý z hľadiska zákonom schváleného poplatku za skládkovanie odpadu, 

ktorý tvorí časť faktúr. Z uvedených výpočtov vyplýva možnosť požiadať o dotáciu z prostriedkov 

Environmentálneho fondu.  

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo  a berie na vedomie informáciu o vyseparovaných 

zložkách komunálneho odpadu za rok 2023 a poveruje starostu podať žiadosť o dotácie z ENVIfondu 

za vyseparovaný zložky komunálnych odpadov.  

 

Hlasovanie:   za:    4 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

K bodu  7.   Rôzne, diskusia 

 

1. P. Bujňák prejavil záujem darovať obci pozemok, na ktorom sa nachádza rezervár vody, aby 

z nej mohli stále čerpať vodu občania obce. Starosta predložil poslancom mapu danej lokality. 

Súčasne podotkol, že v tom prípade by bolo pre obec výhodné získať aspoň časť parcely, kvôli 

prechodu z obecného pozemku. Poslanci aj kontrolór s úvahou súhlasili a poverujú starostu 

aby ponúkol majiteľke pozemku odkúpenie danej parcely alebo jej časti vo výške 5€/m2. 

2. Hlavný kontrolór predložil majetkové priznanie. Komisia o ochrane verejného záujmu 

predložila dokument poslancom. 

3. Starosta predložil poslancom zverejnenú výšku priemernej mzdy v hospodárstve SR v roku 

2023, podľa ktorej sa stanovuje plat starostu v ďalšom roku. Vypočítaná výška mzdy starostu 

pre rok 2024 vychádza na 2360€. Poslanci ponechávajú navýšenie platu starostovi o 10%. 

Výška platu je 2596,-€. 

4. Poslanci boli upozornený od občana, že je potrebné vyčistiť žľab na Utru. Starosta informoval, 

že žľab nie je na obecnom pozemku. Preto obec by nemala čistenie vykonať. 

5. Poslanci si všimli vyvrátený strom pri vjazde do obce. Starosta informoval poslancov, že 

strom sa nenachádza na obecnom pozemku, ani ho obec nesadila. Poslanci skonštatovali, že 

treba na odstránenie urgovať majiteľov pozemku.  

6. P. Sontág ani po upozornení starostom nevyviezol svoj stavebný materiál z obecného 

pozemku pri autobusovej zastávke. Poverili starostu, aby opäť vyzval majiteľa a nechal mu 

čas na odpratanie do 30.4.2024.  Poslankyňa Michaleková pripraví list. 

7. Poslanci sa pýtali v akom štádiu prípravy je návrh Územného plánu obce. Starosta informoval, 

že v máji plánuje zvolať verejnú schôdzu, na ktorej budú môcť občania predložiť návrhy. 

Poslanci navrhli, aby boli občania informovaní a upozornení o dôležitosti daného dokumentu 

ešte skôr. Umožniť občanom po dohodnutí stretnutia s p. starostom, ešte do verejnej schôdze 

nahliadnuť do dokumentu a predkladať svoje návrhy. 

  

Starosta ešte raz prečítal uznesenie: OZ prerokovalo záujem darovať pozemok obci, správu 

komisie o ochrane verejného záujmu a plat starostu, ďalej schvaľuje plat starostu zvýšený o 10% 

a odkúpenie parcely v sume 5€/m2 a berie na vedomie správu komisie o ochrane verejného záujmu 

a poveruje starostu rokovať o darovaní parcely – pripraviť zmluvu, rokovať s majiteľom o odkúpení 

parcely, osloviť p. Dulinovú a p. Kalla o odstránenie vyvráteného stromu a odoslať list, ktorý pripraví 

poslankyňa Michaleková . 

 

Hlasovanie:   za:    4 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

K bodu 8. Uznesenia, záver 

 

Starosta ešte raz prečítal všetky uznesenia, ktoré boli priebežne schválené, poďakoval všetkým 

za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 
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Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 21:05 h. 

 

 

Za správnosť: Slavka  Tkáčová 

                       ............................................     

Overovatelia:          starosta obce 

Michal Šefčík                                            

Ing. Ján Polomský    


